
Højdepunkter 2016 i Svømmeudvalget: 

Velgennemført svømmeweekend med mange svømmede km og glade børn. 

Så småt i gang med stævneaktiviteten igen. 

Nye holdbeskrivelser og målsætninger for alle hold, det skal både trænere, svømmere og forældre lige 

vænne sig til. 

 

Formandens beretning 2016: 

Antallet af svømmere har ligget stabilt i forhold til tidligere år. 

Der har i løbet af året været afgang af en del af de rutinerede trænerkræfter. Det har bevirket at vi har 

været nødt til at sætte enkelte hold på pause indtil vi har fundet passende erstatninger. Vi opfordrer alle 

interesserede til at melde sig på banen. 

Det var i 2016 ikke muligt at gennemføre Aquacamp som planlagt, der gøres et nyt forsøg i 2017. 

Forslag til Klap på skulderen: 

Tina Brandt – for det kæmpe stykke arbejde hun lægger i svømmeudvalget!! 

Forslag til årets AIFer: 

Tina Brandt – for det kæmpe stykke arbejde hun lægger i svømmeudvalget!! 

 


